
Mostec - rekreacijski center za vse ali kaj drugega?
Te dni mineva šest let. ko so na

seji konference potrošniških svetov
pri Občinski konferenci OK SZDL
Ljubljana-Šiška ostro kritizirali raz-
mere v MOSTECU. Zahtevali so
ureditev številnih stvari - od ponud-
be gostincev, poslovnega časa do ve-
denja posameznikov v t. i. rekreacij-
skem centru.

Predsedstvo OK SZDL je zahteva-
lo popolnejšo informacijo o stanju in
razvojnih usmeritvah MOSTECA
kot rekreacjjskega centra, ki je zani-
miv za prebivalce Ljubljane in ne le
Šiškarjev. Na nedavni seji pri pred-
sedniku OK SZDL se je v dokaj
široki sestavi vabljenih razvila zani-
miva razprava. Prisotni so brez pri-
pravljenih ali kako drugače usmerje-
nih mišljenj, povsem enako ugotav-
ljali. Naj povzamemo le največkrat
in najbolj poudarjene zahteve za bo-
doče delo pri razvoju RC MOSTEC.

Podobno kot leta 1982, ko smo še
preštevali bencinske bone, se tudi
sedaj obetajo časi, ko bomo jeklene
konjičke puščali doma in se večkrat
odločali za pešačenje v bhžnjo okoli-
co. Mostec. ta športno rekreacijski
center, je gotovo pravšnji za krajši

sprehod, kokto, sendvič ali morda
spet tudi za nedeljsko kosilo.

Zanimivo je, da bo skoraj 90 let,
odkar se Šiškarji trudijo, da bi bil
Mostec ne le navaden gozd in kaj več
kot le navadno gostinsko pnbežališ-
če. Tu so se nekdaj bolj, zadnje čase
pa manj, sestajali Ijudje ob Prvem
maju, ob občinskem prazniku pa po-
nujajo dodaten program v tem cen-
tru. Ni dolgo tega, ko si lahko ob
nedeljah zavil v Mostec na kosilo,
otroci so med tednom lahko dobili
vroč čaj, sladico ali ka) podobnega.
»Špricer« pa presta sta bila »zaščitni
znak« dela obiskovalcev, ki vrsto let
sicer skrbijo za dokaj dobro urejene
steze, trimsko stezo, otroško igrišče,
pa še več takih malenkosti, ki pa
vzamejo kar precej časa. Toda to se
vleče leta in leta, razvoja. napredka
pa ni čutiti. Mesto je vse večje, ljudje
so zahtevnejši in hočejo vei. Seveda.
če menijo, da je to možno. Možno je,
kot so ugotovili na seji OK SZDL.
Prostor in objekt RC Mostec so ob-
činska last, kar dokazujejo z doku-
menti. ZŠD ILIRIJA je uporabnik
oziroma upravnik. Širša družbena
skupnost, kot radi rečemo, pa že vr-

sto let nerga. Zakaj vendar, se neka-
teri sprašujejo, saj je vse urejeno,
čisto . . .

Podobno kot je nekatere v gospo-
darstvu povozil čas. ker so zanemari-
li razvoj, medsebojne odnose . . . ta-
ko tudi v Mostecu ne vidijo iz okvi-
rov, ki so jih postavili pred dvajseti-
mi in več leti. Delo sloni na eni ose-
bi, kritizirajo pa vsi. Pomoč so pri-
pravljeni ponuditi včasih kar vsi. ko
gre pa za konkretno sodelovanje. pa
se zatakne pri medsebojnih odnosih
in se spet zaustavi. Torej je treba
ubrati drugačno pol.

ŽŠD ILIRIJA je zadolžena. da
v najkrajšem možnem času, najkas-
neje pa do septembra 1988, ponudi
razvojni program RC Mostec. Ta se
mora odpreti prebivalcem Ljubljane
Ponuditi mora gostoljubje vsem
- od najmlajših do najstarejših. Lju-
dje zahtevajo. da je RCM odprt ves
dan - pa tudi tja v noč, ne pa le do
18.00 ure, ko komaj prideš do tja.
Ob praznikih oziroma nedeljah bi
morali zagotoviti tudi tople jedi. saj
se je lo izkazalo kol dobra ponudba
pred leti. Prav tako mora uprava
RCM zagotoviti v sodelovanju

z ostalimi orgamzacijami uslrezen
program. Športniki ponujajo izredno
široko paleto možnosti za mlade in
za starejie občane.

Sami objekti, okolica, prostori za
parkiranje vozil, urejena struga po-
toka, zabaviščni prostori, skratka
center v celoti pa bi moral biti bolje
izrabljen. Mnogi se ga sedaj lzogiba-
jo ln iščejo lzletniSke točke izven ob-
čine. Mostec velja ob vsem rečenem
posebej povezati z Rožnikom. Šišen-
skim hribom. živalskim vrtom; vklju-
čili bi lahko še športne objekte, orga-
nizirali družabna srečanja, tekmova-
njd otrok ln ostalih. Mladina je zain-
teresirana za sodelovanje njihovega
centra na Vodnikovi s programom
v Mostecu, ostala druStva pa tudi ne
odklanjajo sodelovanja. Ob tcm pa
velja poudariti, da bi se nažla tudi
sredstva za sofinanciranje določene
dejavnosti ali za razširitev objekta.

V primeru, da ZŠD Ilirija ne uspe
pri prenovi RC Mostec, ji bodo lzre-
kli nezaupnico in drugi bodo prevzeli
upravljanje nad centrom. Sicer se bo
zgodovina ponovila in stari sklepi
bodo enaki novim.
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